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Onderwerp: RE: Vaccinatiespreekuur en vaccinplan NPI

Ha allen,

Budget kan geregeld worden, er gaat een claim richting FIN volgende week waarbij we deze post kunnen opnemen.

lk sluit me wel aan bij de opmerking vari of zo een productie wel toegestaan is gezien de vaccinatie nog niet onder het

rijksvaccinatieprogramma valt.

Groetjes,

Van: JERE eminvws n>
Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 10:58

@minvws.nl>
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Onderwerp: RE: Vaccinatiespreekuur en vaccinplan NPI

+] 2

Hoi BEER,

Dank voor het mzicht! Ik wil het ook via deze weg onderstrepen dat het financieren van een dergeljke productie zoals het

Coronaspreekuur vanuit de overheid (CBG en/ofVWS) niet is toegestaan. Ook al gaat het hier om een

productiemaatschappij. Het doel is uiteindelijk een tv-programma.
Enfin dat zal inmiddels duidelijk geworden zijn.
Als DCo zijn we niet de aangewezen partij wat betreft het goedkeuren van budgetten ten behoeve van derden. Dat moet ik

echt aan beleid laten.
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Beste gilli en BE.

Vorige week is er contact geweest nav het vaccinatiespreekuur vanuit het CBG. Zoals IEEES ic ronder al aangeeft is dit

vaccinatiespreekuur onderdeel van een breder plan vanuit het netwerk patienteninformatie. Zie in bijlage het brede plan met

deelproducten en een los aanvullend plan voor het vaccinatiespreekuur. We willen hier nu een laatste keer op reageren zodat het

netwerk daarna een formele offerte in kan dienen. Daarop moeten we dan formeel akkoord geven.

Omdat ik dit nu goed wil afstemmen wil ik jullie nu vast akkoord vragen op onderstaande reactie richting het CBG. Belangrijkste

daarbij voor jullie is dat we duidelijk de overeengekomen voorwaarden bij het vaccinatiespreekuur (deelproduct 4) noemen en dat

er dekking is voor de kosten. Ik heb deze voorwaarden uit het memo vanBEeehaald. lk heb de reactie op de deelproducten met

5.1.2e afgestemd.

Als ik de kosten van de deelproducten waar wij akkoord op geven optel, kom ik uit op een bedrag van een kleineEE
. Graag hoor ik ofjullie akkoord zijn met een bedrag van deze ordegrootte en ofjullie hiervoor dekking hebben vanuit

PDC. @ op verzoek van EM aan jou de vraag of hier dekking voor geregeld kan worden.

De voorgestelde reactie richting CBG:

Hoi [IEEE hierbij de input van mij enEE. de deelproducten. Ons verzoek is om op basis hiervan een

definitieve offerte op te stellen. ;

1. Akkoord

2. Akkoord

3. Akkoord. Hebben jullie nog overleg met RIVM gehad over subspecificeren op doelgroep? Ons verzoek is om sowieso voor

4 vaccins te begroten en de meerprijs voor extra vaccins daarbovenop op te nemen.

4. We gaan hierbij uit van jullie plan zoals omschreven in vaccinplan 2.0 vaccinatiespreekuur van 13-1-2021. Akkoord onder

de volgende voorwaarden:

1. Met klem het advies dat er een duidelijke vooraankondiging en afkondiging komt met de volgende strekking: "Dit programma is mogelijk

gemaakt door het CBG".

2. We willen het CBG adviseren om te kijken of het mogelijk is om het CBG logo als watermerk tijdens de gehele uitzending in beeld te

laten zien.

3. Aangezien Merel Westrik al is benaderd door het CBG en de uitzending over twee weken staat gepland, willen we deze keuze bij het

CBG laten.

4. We adviseren om de promo communicatie ten behoeve van dit programma vanuit VWS of vanuit jouw eigen kanalen zo beperkt en

neutraal mogelijk te houden.

5. We vragen het CBG zich goed voor te bereiden met QenA's ten aanzien van alle mogelijke risico's.

5. Niet opvoeren. Dit past echt bij eigen communicatie van Lareb en niet aan VWS om dat te financieren.

6. We zien weinig toegevoegde waarde vanuit deze in aanvulling op wat er al gebeurt, dus wat ons betreft deze niet

opvoeren.

7. Akkoord onder voorwaarde; dat het inhoudelijk echt gaat over medicijngebruik (zoals de doelgroep staat omschreven) en

de inhoud dus specifiek is, bijv vaccin in combinatie met andere medicatie, wat moet ik doen als ik daar vragen over

heb?

8. Niet opvoeren, dit voorstel is wat ons betreft onvoldoende uitgewerkt zeker ook irt de kosten.

lk wil jullie vragen om zsm te reageren zodat de formele afhandeling kan starten.

Alvast hartelijk dank!

Groet,

Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 17:30

Onderwerp: RE: Vaccinatiespreekuur en vaccinplan NPI

Ha allen,

Heb inmiddels van begrepen dat dit is opgepakt door [IEE <n» en dat het nu is

opgelost. Bijgevoegde memo die door REETis opgesteld hebben jullie geloof ik allemaal al.
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Overigens is het vaccinatiespreekuur €één van de acht onderwerpen uit het plan van het Netwerk Patiénteninformatie over

communicatie rondom de coronavaccinatie. Op de overige zeven punten dient nog akkoord gegeven te worden. Daarbij speelt
ook nog de vraag rondom financiering. Ik heb eerder metBEA besproken dat het voor de hand ligt dat de financiering van de

andere voorstellen vanuit PDC-19 wordt geregeld (mits het plan wordt goedgekeurd en aan alle voorwaarden voldoet). Er wordt

nog een definitieve offerte vanuit CBG verwacht. Hopelijk volgt deze komende week (DCo zou hierop nog reageren richting het

CBG).

Groet en goed weekend,

5.1.2e

Dubbel
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